
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség elnökségi ülés 

 

Időpont: 2022. június 14. 17:00 óra 

Helyszín: Online meeting 

Megjelentek:  Lackó Péter  

Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Veenstra Jelmer, elnökségi tag 

  Szalontai Bence elnökségi tag 

Levezető elnök: Lackó Péter 

A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 

Jelen vannak: Héder Ildikó, Kugler Anita, Pintér Csaba, Kristóf Julianna 

Napirendi pontok: 

1. Költségvetés 
2. Edzőtáborok egyeztetése 
3. Egyebek 

1. számú napirendi pont: Költségvetés 

Lackó Péter elnök bemutatta az általa előkészített költségvetést az MVSZ elfogadott 
előterjesztése alapján. Szalontai Bence ezen belül bemutatta részletesen a VB és az EB 
tervezett büdzséjét. 

Siklósi Máté megkérdezte, hogy a két világverseny nevezési díja mennyi. Lackó Péter 
elmondta, hogy az MVSZ két tételt, a VB/EB nevezési díját, valamint a VB és az EB esetében 
is az elő szállás (3, illetve 4 napos hivatalos edzési időszak) díját már kifizette előre.  

Siklósi Máté jelezte, hogy szeretne egy, a korábbi évekhez hasonló edzőtáborhoz – illetve 
Szalontai Bence közbeszólására ehhez kapcsolódóan az edzők továbbképzésére vonatkozó 
kiadást is betenni az éves költségvetésbe.  

Rutai Andrea jelezte, hogy ezzel a költségelemmel a Nádas korosztály és a top 12 EB,VB 
utazó csapaton kívül a köztük lévő többi 100-120 OP versenyző is részesül az OPOSZ 
támogatásából, amit ő is kívánatosnak tart.  

Ennek eredményeként bekerült 1 millió Forintnyi összeg a költségvetésbe, amit egy őszi, téli 
edzőtábor (hazai vagy akár külföldi) és ehhez kapcsolódóan egy külföldi edző meghívására 
használhatunk fel. 

Lackó Péter jelezte, hogy az elmúlt években követett gyakorlat alapján cél, hogy az MVSz 
támogatás és szülői finanszírozás, illetve az edzői díjazás is egyensúlyban legyen. Továbbá a 
támogatás tükrözze a VB és EB csapattag versenyzők válogató során nyújtott teljesítményét.   

Lackó Péter jelezte, hogy szülői visszajelzések alapján fontosnak tartja átgondolni az edzői 
díjazást, mivel szinte minden költség jelentős mértékben nőtt . Héder Ildikó szót kért, és jelezte, 
hogy álláspontja szerint a csapatvezető szerepének ő is megfeleltethető, hiszen rengeteg 
szervezési és egyéb munkát lát el (formaruhák megvétele, repülőjegyek vásárlása). Úgy érzi, 



hogy míg Gyapjas Zsombor rendelkezik Bodrum-i tapasztalatokkal, Szalontai Bence nem, így 
úgy látja, hogy Bence csapatvezetői napidíját csökkenteni kellene. 

Szalontai Bence elmondta, hogy 2017 óta mindig volt edző és csapatvezető a gyerekekkel, 
ami a tapasztalatok alapján mind a gyerekeket segítette, mind az edzők számára biztosított 
megfelelő fejlődési lehetőséget. Volt, hogy az edzőnek, csapatvezetőnek több dolga volt, volt, 
hogy kevesebb. Azzal egyetért, hogy a hónapokkal ezelőtti Euro-forint árfolyamon kellene 
számolni az edzők napidíját, és nem a mostani árfolyamon – mivel a megkeresett pénzt itthon 
költik el az edzők. A díj egyébként a klubokban megkeresett napidíjukat kérik el a válogatottban 
is. Egyetért azzal, hogy nem feltétlenül kell edzői napidíjjal számolni a szerelvények 
lehúzásához, ott lehet sofőrt is alkalmazni. 

Több javaslat után kompromisszumos javaslatként került elő az a megoldás, hogy az edzők, 
csapatvezetők napidíját forintban, 52500 forintban határozza meg az osztályszövetség azzal, 
hogy az edzők és a csapatvezetők napidíja között nem differenciált. Szalontai Bence javaslatot 
tett ezzel párhuzamosan arra, hogy a vezető 35000 Ft-os napidíjon vezessen ki vontatmányt. 

Pintér Csaba jelezte, hogy a sofőr illetményén nem módosítana, mivel mind a munka 
nehézsége, mind a felelősség indokolttá teszi ezt a mértéket. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen: 4 Nem:0 Tartózkodás:1) az  EB/VB edzők, csapatvezetők 
napidíját 52500 forintban, a vontatmányt szállító sofőr napidíját 35000 forintban 
javasolja elfogadni az érintett szülők és edzők részére.  

Szalontai Bence jelezte, hogy az IODA ülést tart a világversenyek helyszíneiről, a VB és az 
EB esetében is felmerült Portoroz, Vigo, illetve pár másik helyszín. Vitorlástudásunknak az 
Adria jobban megfelel, mint bármi más, különösen mint az óceáni körülmények. Lackó Péter 
jelezte, hogy utólag, a pontosításokat követően szavazzon írásban az elnökség a kérdésben. 

2. számú napirendi pont edzőtábor 

Rutai Andrea jelezte, hogy a két tervezett edzőtáborra egyelőre csak Berecz Zsombor van 
meg edzőként, így egy főt keresni kell. 

Budapest, 2022. június 14. 

 


